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I NTE RP ELLÁC IÓ 
(SzMSz 53.§) 

„53. § ( 1 )" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az~láló reve: Szilvágyi László LMP 

Az interpelláció tárgya: Vajon van-e tanulmány tervünk a kerület hasznosítható ipari területeiről , 

vagy újabb mesét hallunk csak a témában? 

Az interpellált neve: Hajdu László Polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2017.11.28 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 201 7. 11 .21. 
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Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr, 

A kerület vezetésében az utóbbi időben felmerült, hogy az északi fögyűjtö csatorna megépítésével 
új területeket tegyen vonzóvá a befektetők, vállalkozók számára. 

A szándék dicséretes, azonban a Lehet Más a Politika képviselőjeként többször kinyilvánítottam 
már szilárd álláspontunkat, miszerint ilyen beruházást csak alaposan átgondolva, elemezve 
tanulmány terveket szakmai anyagokat készítve és a lakosságot valamint az esetlegesen érintett 
vállalkozásokat részletesen tájékoztatva szabad csak megkezdeni! 



Ezért is lepett meg, amikor a kerületi médiacég 11 .10.-i képviselői blogjában kerületünk 
„motorja" László Tamás képviselő úr az alábbiakat mondta a fögyűjtő építéséről: 

„ ... készítettem egy nagyon jelentős tanulmányt arra nézvést, hogy vajon ennek milyen 
hozadéka lehet ennek a beruházásnak .... " 

Most a névmások és ragok használatának értékelése nélkül, hiszen nyilván nem képviselő úr 
készítette ezt a tanulmányt, felmerülnek bennünk kérdések. Fel is tenném ezeket a kérdéseket: 

Valóban létezik-e tanulmányterv az északi fógyűjtő csatorna megépítésének kerület 
szempontjából hasznos és káros hozadékairól? 

Ha létezik ilyen anyag ki és mjlyen megbízás alapján készítette, és miért nem került ez 
eddig tájékoztató anyagként kiosztásra, vagy ha kiosztásra került mikor? 

Hol és mikor lehet ehhez az anyaghoz hozzájutni? 

Milyen egyeztetések voltak ebben a témában a lakossággal, és mint KÉB elnök 
kérdezném a vállalkozásokkal a 2010-2017 közötti időszakban? 

Várom megtisztelő válasz.át 

Szilvágyi László 

Önkormányzati képviselő 

LMP 


